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Zápis z Valné hromady Spolku pro vybudování Českého farmaceutického muzea, 
která se konala dne 16. 3. 2011 od 13 hodin v zasedací síni děkanátu FaF UK 

 

Přítomni: 26 členů – prezenční listina je přílohou č. 1 

Omluveni:  P. Drábek, J. Drha, A. Holubová, R. Jirásek, K. Král, E. Riegerová, J. Velkoborský, 

Česká lékárnická komora byla zastoupena předsedou PharmDr. S. Havlíčkem 

Firma Pharmos, a. s. byla zastoupena PharmDr. Jiřím Sovou. 

 

Valnou hromadu zahájil předseda spolku prof. PharmDr. Alexandr Hrabálek, CSc. 

Dle stanov spolku (čl. 3, § 13, odst. 4) nebyla VH pro nedostatečný počet přítomných členů spolku 

schopná usnášení.  O půl hodiny později byla zahájena druhá schůze, která se platně usnáší bez ohledu 

na počet přítomných členů. 

Návrh programu VH byl členům spolku rozeslán společně s pozvánkou – viz příloha č. 2. –  a byl před 

zahájením jednání  jednomyslně schválen beze změn. 

 

1/ Předseda SpVČFM – prof. Hrabálek – přednesl Zprávu o činnosti SpVČFM  v roce 2010 a jeho zpráva 

je přílohou č. 3 tohoto zápisu. 

 

2/ Místopředsedkyně SpVČFM – Mgr. Valášková – přednesla Zprávu o činnosti ČFM v roce 2010. Tato 

zpráva je přílohou č. 4 tohoto zápisu. 

 

3/ Tajemnice spolku – doc. Opletalová – přednesla Zprávu o hospodaření SpVČFM v roce 2010. Zpráva je 

přílohou č. 5 tohoto zápisu.  

 

4/ Předsedkyně Dozorčí rady – dr. Trávníková – přednesla Zprávu Dozorčí rady za rok 2010. Zpráva je 

přílohou č. 6 tohoto zápisu. 

 

5/ Zprávu o činnosti Klubu přátel ČFM v roce 2010 přednesl místo nepřítomného Dr. Palouše 

prof. Hrabálek. Zpráva je přílohou č. 7 tohoto zápisu. 
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6/ Návrh rozpočtu SpVČFM pro rok 2011 připravila a přednesla Mgr. Valášková. Rozpočet byl předem 

projednán na zasedání předsednictva dne 27. 1. 2011 a po doplnění předpokládaného příjmu z členských 

příspěvků byl Valnou hromadou schválen. Schválený rozpočet je přílohou č. 8 tohoto zápisu. 

 

7/ Návrh předsednictva, aby volební komise pracovala ve složení Dr. Hojný – předseda, Dr. Polášková a 

doc. Macháček – členové byl Valnou hromadou schválen (23 hlasů pro, 0 hlasů proti, 3 se zdrželi 

hlasování). Dr. Hojný potom seznámil účastníky Valné hromady s harmonogramem voleb:  

 do konce května 2011 – zasílejte jména kandidátů, které chcete volit a kteří zvolení také přijmou, 

a to na adresu předsedy volební komise 

PharmDr. Vít Hojný, Stará lékárna, Nám. Odboje 294, 544 01 Dvůr Králové nad Labem nebo 

vit.hojny@wo.cz . 

 do konce srpna 2011 – sestavení kandidátní listiny, rozeslání výzvy a volebního lístku všem 

členům     

  do 30. 9. 2011 (rozhodující bude datum poštovního razítka) – korespondenční volba. Volební 

lístek zašlete na adresu:  

Paní Pavla Matoušková, sekretariát děkana, Farmaceutická fakulta UK, Heyrovského 1203, 

500 05 Hradec Králové. 

 do konce října 2011 –  vyhlášení konečných volebních výsledků na schůzi předsednictva SpVČFM 

 do konce listopadu 2011 – první schůze nového předsednictva a dozorčí rady 

 

8/ Valná hromada projednala plán akcí SpVČFM a ČFM na rok 2011: 

 Muzejní noc se bude konat v pátek 20. 5. 2011  

 Vánoční trhy v Kuksu se budou konat v sobotu a v neděli 12. – 13. 11. 2011 a 19. – 20. 11. 2011 

 V ČFM dále proběhnou tyto akce: 

o Příprava stěhování do náhradních prostor z důvodu revitalizace objektu Hospitalu  

o V případě přidělení finančních prostředků z evropského projektu „Regionálního operačního 

programu“, realizace projektu 

o Příprava 30. ročníku „Žně českého a slovenského exlibris“ 

o Oskenování starých herbářů  

o Presentace muzea na Kongresu praktického lékárenství 13. – 14. května 2011 v Olomouci 

o Účast zaměstnanců ČFM na 30. Mezinárodním kongresu z dějin farmacie v Berlíně v září 2010 

mailto:vit.hojny@wo.cz
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 Informace o akcích plánovaných na rok 2011 Klubem přátel ČFM je součástí Zprávy o činnosti a 

hospodaření KPČFM (příloha č. 7) 

 

9/ Různé 

 Dr. Sova informoval o 20. výročí založení akciové společnosti Pharmos, a. s. a konání 

Lékárnického kongresu „Kam kráčíš, lékárno?, který se bude konat ve dnech 30. 4. 2011 – 1. 5. 

2011 v Ostravě. 

 Doc. Opletalová podala upřesňující informaci o počtu členů a placení členských příspěvků. 

Po rozeslání dopisu, ve kterém byla členům připomenuta povinnost platit členské příspěvky, 

doplatilo 17 členů příspěvky za rok 2010, 21 členů ukončilo své členství a u ostatních členů se 

prozatím čeká na vyjádření. 

 Prof. Solich podal návrh, aby členové spolku-senioři platili pouze poloviční členské příspěvky. 

Někteří členové projevili s jeho návrhem souhlas, jiní s návrhem nesouhlasili. Hlasování o změně 

členských příspěvků však nemohlo proběhnout, protože řada členů již členské příspěvky za rok 

2011 uhradila a v průběhu roku nelze jejich výši měnit. Prof. Solichovi bylo doporučeno, aby svůj 

návrh adresoval na podzim nově zvolenému předsednictvu. 

 Mgr. Valášková zodpověděla dva dotazy položené Dr. Trávníkovou. Zápůjčky exponátů muzea 

jiným muzeím jsou bezúplatné, zápůjčky komerčním subjektům se provádějí za úplatu. Panel 

věnovaný ČFM  lékárnou z Chomutova je prozatím uložen v podkroví muzea. 

 Doc. Opletalová upozornila na skutečnost, že Klub přátel ČFM zrušil vybírání vlastních členských 

příspěvků, ale ze zpráv zveřejněných na webové stránce vyplývá, že i nadále má finanční 

prostředky, které podléhají účetní evidenci. Přestože KPČFM nemá právní subjektivitu, 

nespolupracuje v ekonomické oblasti s orgány SpVČFM. Takový stav považuje valná hromada za 

neudržitelný a ukládá předsednictvu, aby tuto záležitost s předsedou KPČFM znovu projednalo 

a dořešilo. 

 Mgr. Grossová poděkovala současnému předsednictvu za vedení SpVČFM v letech 2008 – 2011. 

 

USNESENÍ 

1. Valná hromada schválila Zprávu o činnosti SpVČFM  v roce 2010. 

2. Valná hromada schválila Zprávu o činnosti ČFM v roce 2010. 

3. Valná hromada vzala na vědomí Zprávu hospodaření SpVČFM  v roce 2010. 

4. Valná hromada vzala na vědomí Zprávu Dozorčí rady za rok 2010. 
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5. Valná hromada vzala na vědomí Zprávu o činnosti Klubu přátel ČFM za rok 2010 a uložila 

předsednictvu, aby dořešilo některé přetrvávající problémy. 

6. Valná hromada schválila rozpočet SpVČFM pro rok 2011. 

7. Valná hromada schválila volební komisi pro volby předsednictva a dozorčí rady a souhlasí 

s harmonogramem voleb, který připravil Dr. Hojný (předseda volební komise). 

8. Valná hromada projednala plán akcí SpVČFM a ČFM na rok 2011.  

Usnesení bylo schváleno (25 kladných hlasů, 0 záporných hlasů, 1 se zdržel hlasování) 

 

Zapsala:  

doc. RNDr. Veronika Opletalová, Ph.D. – tajemnice SpVČFM 

Schválili dne 2011-04-05 

prof. PharmDr. Alexandr Hrabálek, CSc. – předseda SpVČFM 

Mgr. Ladislava Valášková, Ph.D. – místopředseda SpVČFM 

PharmDr. Vít Hojný – místopředseda SpVČFM 
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PŘÍLOHA č. 1 – Prezenční listina 

Prezenční listina je k nahlédnutí u doc. Opletalové. Nepovažujeme za vhodné zveřejňovat podpisy členů 

SpVČFM. 

 

PŘÍLOHA č. 2 – Pozvánka na Valnou hromadu 2011 

SPOLEK PRO VYBUDOVÁNÍ 

ČESKÉHO FARMACEUTICKÉHO MUZEA 

Heyrovského 1203, 500 05 Hradec Králové 

 

Telefon: 495 067 372   IČ: 481 44 428 

E-mail: Veronika.Opletalova@faf.cuni.cz www.faf.cuni.cz/fakulta/spolky/SpVCFM 

_____________________________________________________________________________________________ 

Pozvánka na Valnou hromadu Spolku pro vybudování  

Českého farmaceutického muzea 

 

Vážené kolegyně, vážení kolegové, 

Dovoluji si Vás pozvat na Valnou hromadu SpVČFM, která se koná 16. března 2011 ve 13 hodin v zasedací síni 

děkanátu Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové 

 

Návrh programu: 

1. Zpráva o činnosti SpVČFM  v roce 2010 (prof. Hrabálek) 

2. Zpráva o činnosti ČFM v roce 2010 (Mgr. Valášková) 

3. Zpráva o hospodaření spolku v roce 2010 (doc. Opletalová) 

4. Zpráva Dozorčí rady za rok 2010 (Dr. Trávníková) 

5. Zpráva o činnosti a hospodaření Klubu přátel ČFM v roce 2010 (Dr. Palouš nebo jím pověřený zástupce) 

6. Návrh rozpočtu SpVČFM pro rok 2011 a jeho schvalování (Mgr. Valášková) 

7. Příprava Voleb 2011 

8. Akce SpVČFM, akce Klubu přátel a akce ČFM plánované na rok 2011 

9. Různé 

10. Usnesení 

Program Valné hromady byl schválen předsednictvem dne 27. 1. 2011 

 

 

V Hradci Králové 28. 1. 2011 
prof. PharmDr. Alexandr Hrabálek, CSc., v. r. 

předseda SpVČFM 

 

 

mailto:Veronika.Opletalova@faf.cuni.cz
http://www.faf.cuni.cz/fakulta/spolky/SpVCFM
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PŘÍLOHA č. 3 

Zpráva o činnosti SpVČFM v roce 2010 

 Hlavním posláním SpVČFM je podpora dalšího rozvoje ČFM a tuto činnost spolek průběžně 

vykonává. Akce ČFM jsou obvykle organizovány ve spolupráci s ČFM a bude o nich referováno 

ve zprávě Mgr. Valáškové.  

 Stav členské základny:  

o 31. 12. 2009 měl SpVČFM 213 členů + 7 členů-právnických osob 

o V průběhu roku 2010 16 členů své členství ukončilo a 2 členky byly nově přijaty.  

o K 31. 12. 2010 měl SpVČFM 188 členů s povinností platit členské příspěvky + 11 čestných 

členů + 7 členů-právnických osob 

o Členské příspěvky v roce 2010 uhradilo 84 členů (45 % z těch, kteří měli zaplatit).  

o Členům, kteří členské příspěvky dosud nezaplatili, byla tato povinnost připomenuta dopisem, 

který byl rozeslán současně s pozvánkou na Valnou hromadu. 

o Seznam zakládajících členů Spolku je zveřejněn na webové stránce SpVČFM 

 Již v roce 2009 předsednictvo rozhodlo, že dárci, kteří v letech 2006 – 2010 podpořili muzeum 

nejštědřeji, budou odměněni grafickým listem. Podmínkou pro zařazení do výběru je, aby dárce 

měl se SpVČFM řádně uzavřenou darovací smlouvu. Výběr odměněných bude proveden na 

podzim 2011, protože až do konce června 2011 si mohou dárci požádat o darovací smlouvu.  

 Sponzorský kalendář na rok 2011 byl realizován a většina nákladu již byla prodána. Zbývající 

kalendáře jsou zájemcům k dispozici u Mgr. Valáškové, doc. Opletalové a firmy Pharmos. 

 Inventarizaci majetku SpVČFM k 31. 12. 2010 provedla inventarizační komise ve složení Mgr. 

Valášková, dr. Hojný a dr. Drha. Zápis o inventarizaci byl předán firmě CesOrg pro zpracování 

závěrky za rok 2010. 

 SpVČFM podal žádost o grant v rámci „Regionálního operačního programu“. Název projektu je 

„Vytvoření nové expozice Českého farmaceutického muzea a modernizace dalších prostor 

muzea“. Náklady projektu jsou 5,6 mil. Kč a rozhodnutí o poskytnutí bude nejdříve v červnu 

2011. 

 Na podzim 2011 končí funkční období stávajícího předsednictva a dozorčí rady a v roce 2011 tedy 

musí proběhnout volby nového předsednictva a dozorčí rady. Předsednictvo navrhuje, aby volební 

komise pracovala ve složení Dr. Hojný – předseda, Dr. Polášková a doc. Macháček – členové. 

Navržení kandidáti s účastí ve volební komisi souhlasí.  

 V letech 2011 – 2014 bude České farmaceutické muzeum zapojeno do projektu Kuks – Granátové 

jablko. V rámci revitalizace Hospitálu Kuks bude probíhat i rekonstrukce v prostorách ČFM. 
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Mimo jiné bude nutné dočasně přemístit depozitáře a vystěhovat část expozice, včetně Dittrichovy 

lékárny. V současnosti se plánuje postup oprav a vlastní práce budou zahájeny patrně v druhé 

polovině roku 2011. 

 

Hradci Králové 16. 3. 2011 prof. PharmDr. Alexandr Hrabálek, CSc., v. r. 

 

 

PŘÍLOHA č. 4  

Zpráva o činnosti ČFM v roce 2010 

- Příprava evropské žádosti o 5 mil. Kč – Vytvoření nové expozice Českého 

farmaceutického muzea a modernizace dalších prostor muzea, podáno začátkem ledna 

2011, bude rozhodnuto 6/2011. 

- 28. května se konal 3. ročník muzejní noci. 

- Proběhl 29. ročník Žně českého slovenského exlibris. Byl vydán katalog, ale nezískali 

jsme grant od Královéhradeckého kraje, takže katalog je dostupný pouze v elektronické 

podobě. 

- Zavírání ČFM se konalo 16. října 2010.  

- Byly zahájeny přípravy nového loga ČFM. 

- Návštěvnost – v roce 2010 navštívilo muzeum 10.500 platících návštěvníků. 

- Doc. Rusek – školitel u dvou disertačních prací (2x kombinovaně), Mgr. Valášková – 

školitelka dvou diplomových prací + vedení ostatních studentů. 

- Pan děkan byl hostitelem partnerů projektu „Kuks – Granátové jablko“ v listopadu 2010 

v prostorách ČFM. 

- Bylo vydáno leporelo „Hospital ve starých fotografiích“. 

- Vánoční trhy v Kuksu se konaly v sobotu a v neděli 13. – 14. 11. 2010 a 20. – 21. 11. 

2010 a zúčastnilo se jich 11.300 platících návštěvníků. 

 

V Hradci Králové 16. 3. 2010 Mgr. Ladislava Valášková, Ph.D., v. r. 
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PŘÍLOHA č. 5  

Zpráva o hospodaření Spolku pro vybudování Českého farmaceutického muzea 

za rok 2010 

 

Plnění plánu výdajů v roce 2010 
 

Položka Plán Skutečnost Poznámka 

I. Obecné výdaje 

Vazba časopisů 15.000,-- 4.298,--  

Nákup knih 10.000,-- 22.784,-- 

Z toho je  
7472,- Kč  

za knihy objednané 
v roce 2009 
duplicitně 

Grafický list 15. výročí ČFM 
(akad. Malíř J. Bouda) 

8.000,-- 3.000,--  

    

II. Expozice farmaceutického průmyslu (2 etapy) 

architekt 12.000,-- 0,--  

stoly a stolové vitriny 66.000,-- 0,--  

podstavce pod exponáty 28.000,-- 0,--  

stropní svítidla  18.000,-- 0,--  

vitriny LOTECH 208.000,-- 0,--  

    

III. Činnost SpVČFM 

Akce SpVČFM 8000,--                                                                                                                                                                                                                                                                            3.807,--  

Nákup stojatek 100.000,-- 

44.275,-- pí. Hovorková 

26.650,-- pí. Krouzová 

70.925,-- celkem 

Sponzorské kalendáře 
(100 ks) 

0,-- 3.048,-- 
Z nich prodáno a 

rozdáno darem 67 
ks 

Vedení účetnictví CesOrg 12.000,-- 

3.600,-- 
doplatek  

za 10 – 12 2009 

3.600,-- 01 – 03 2010 

3.600,-- 04 – 06 2010 

7.200,-- 07 –12 2010 

18.000,-- celkem 

Náklady na administrativu tajemníka 5.000,-- 
369,-- 

kancelářské 
potřeby 

2.024,-- poštovné  
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Plnění plánu příjmů v roce 2010 

Dary 100.000,-- 136.068,-- 

Z toho 4.190,--
sponz. příspěvky 
z prodeje kalendářů 
a 3000,-- příspěvek 
na Žatvu ex libris 

Prodej stojatek, knih aj.  120.000,-- 

80.590,-- stojatky 

360,-- kazety 

3.562,-- knihy 

4350,-- vitráže 

2370,-- kalendáře 

600,-- ostatní 

91.832,-- CELKEM 

Členské příspěvky 0,-- 42.000,--   84 členů = 45 % 

 

STAV k 1. 1. 2010   k 31. 12. 2009 

Účet 883.776,75  1.048.891,62 

Pokladna 12.203,-- 20.009,-- 

 

Celkový hospodářský výsledek: + 109.333,87 

 

V Hradci Králové 16. 3. 2011 doc. RNDr. Veronika Opletalová, Ph.D., v. r. 

 

 

PŘÍLOHA č. 6  

Zpráva Dozorčí rady Spolku pro vybudování Českého farmaceutického muzea 

za rok 2010 

 

Dne 16. října 2010 byla provedena revize hospodaření s movitým majetkem SpVČFM, za jehož prodej a 

inventarizaci je zodpovědná Mgr. Valášková (knihy, stojatky, propagační předměty atd.). V hospodaření nebyly 

shledány žádné nedostatky, ale dosud nedošlo k zakoupení kovové pokladny k uchovávání finanční hotovosti.  

Kromě kontroly hospodaření byla také provedena rekapitulace úkolů, za něž je zodpovědná tajemnice spolku 

doc. Opletalová (evidence členů a dárců) a úkolů, které vyplynuly z jednání řádné valné hromady. Bylo 

konstatováno, že úkoly jsou průběžně plněny.  

Dále byla provedena kontrola hospodaření s finančními prostředky SpVČFM: 
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 V pokladní knize byly kontrolovány položky 1 – 62. Bylo shledáno, že veškeré příjmy a výdaje jsou 

řádně evidovány a zůstatek v pokladně souhlasí s účetním stavem. Pololetní kontrola pokladní 

knihy, vyžadovaná firmou CesOrg, byla provedena členem SpVČFM doc. PharmDr. Milošem 

Macháčkem, CSc. dne 9. 7. 2010.  

 V knize přijatých faktur bylo k datu kontroly zapsáno 13 faktur. Z bankovních výpisů vyplývá, že 

všechny faktury byly uhrazeny. 

  Vystavené faktury předává Mgr. Valášková doc. Opletalové, která kontroluje, zda vystavená 

faktura byla zaplacena. K 16. 10. 2010 byly vystaveny 4 faktury, z toho 3 byly řádně uhrazeny a 

jedna vrácena. Po upřesnění fakturované částky bude vystavena faktura nová.  

 Hotovost přijatá při prodeji zboží za hotové je pravidelně předávána Mgr. Valáškovou tajemnici, 

která ji zapíše jako příjem do pokladní knihy. 8. 4. 2010 bylo do pokladny SpVČFM vloženo 

25.780,- Kč a 16. 9. 2010 20.580,- Kč. Pokud celková částka v pokladně přesáhne 20.000,- Kč, je 

část hotovosti převedena na účet SpVČFM. 

 Na účtu SpVČFM u ČSOB bylo k 1. 1. 2010 – 883.776,75 Kč a k 30. 9. 2010 – 1.016.701,61 Kč.  

 V období 01/2010 – 09/2009 obdržel SpVČFM 69 darů v úhrnné hodnotě 82.700,-Kč. Z toho dva 

dary v úhrnné hodnotě 5800,- Kč došly na účet SpVČFM omylem a byly dárkyním vráceny. Na účtu 

SpVČFM tedy zůstalo 76.900 Kč.  

 

Další kontrola hospodaření byla provedena před Valnou hromadou dne 16. 3. 2011. V pokladní knize byly 

kontrolovány položky 63 – 89 a zůstatek k 31. 12. 2010 byl 20.009,-Kč. 

 Pokladna pro uchovávání hotovosti v ČFM byla zakoupena. 

 Do knihy přijatých faktur bylo od minulé kontroly doplněno dalších 6 faktur a z bankovních výpisů 

vyplývá, že všechny faktury byly uhrazeny. 

 Za vrácenou fakturu byla vystavena faktura nová. Celkově bylo vystaveno 5 faktur v celkové 

hodnotě 19.878,- Kč. 

 Prodej za hotové činil v posledním čtvrtletí roku 2010 7.840,- Kč, peníze byly předány 

doc. Opletalové a řádně zaevidovány v pokladní knize. 

 Zůstatek na účtu SpVČFM k 31. 12. 2010 byl 1.048.891,62 Kč. 

 V období 10/2010 – 12/2010 obdržel SpVČFM 22 darů v úhrnné hodnotě 51.996,- Kč. 

 

Dozorčí rada konstatuje, že zápisy z Valné hromady a zasedání předsednictva jsou pečlivě a podrobně 

zpracovány a stanovené úkoly jsou průběžně plněny. V hospodaření s finančními prostředky SpVČFM také nebyly 

shledány nedostatky. 

 
V Hradci Králové 16. 3. 2010 RNDr. PhMr. Eugenie Trávníková, v. r. 
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PŘÍLOHA č. 7 – Zpráva o činnosti Klubu přátel ČFM v roce 2010 

 

                                                                                                                                                                                                          RRNNDDrr..  PPeettrr  RR..  PPaalloouušš 

                                                                                                                           ppřřeeddsseeddaa  

 

                                                                                                     tteell..//ffaaxx::    225511  662233  333388  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                ppeettrr..ppaalloouuss@@cc--bbooxx..cczz  

______________________________________________________________________________  

Zpráva předsedy o činnosti KP ČFM v roce 2010, 

a to pro Valnou hromadu SpVČFM, 

Hradec Králové 16. 3. 2011 

 

1. Členská základna KP doznala malé změny. V roce 2010 jsme měli 36 členů, z toho 5 VIP. 
Přibyli nám sympatizanti, jichž registrujeme třináct. 
  

2.  Úpravy „Ustanovení“  
 

V novém volebním období byla provedena změna v Ustanovení a cílech činnosti Klubu tak, jak 

bylo schváleno na 3. Shromáždění ve Svratce.  

Na jaře t. r. byl předsedou podán návrh na další úpravu textu Ustanovení, a to na vyjmutí všech 

odkazů dotýkajících se platby příspěvků.  

Nový text je na webových stránkách fakulty/klubu, případně dostupný u předsedy.    

Členství se již neváže na zaplacení příspěvku, ale prodlužuje se na dalších 12 měsíců projevem 

osobní vůle a podílnictvím na nákladech, které při činnosti Klubu vznikají. 

  

3. Aktivity v roce 2010: 
 

- ve dnech 23. 5. – 31. 5. 2010 se uskutečnil již 15. poznávací zahraniční zájezd, a to na 

portugalský ostrov Madeira. Zúčastnilo se 27 členů a sympatizantů Klubu. Záznam o cestě a 

jejím programu byl zveřejněný v ČČL a na stránkách fakulty/klubu. 

 

mailto:petr.palous@c-box.cz
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- ve dnech 24. – 26. 9. t. r. se uskutečnilo v Kutné Hoře v hotelu u Kata další domácí setkání 

členů Klubu a zároveň se konalo 4. výroční Shromáždění členů Klubu. Garantem programu, 

který naplňuje odborné, zájmové, společenské a klubové cíle byla Dr. Alena Jursová. 

  

 - Informace o činnosti Klubu jsou podávány průběžně, a to členům i sympatizantům mailem 

nebo písemně, dále zveřejněním zpráv na webových stránkách FaF UK, případně v ČČL. Vše je 

dokumentováno u kronikářky dr. Heleny Snítilé. Rovněž tak je informováno předsednictvo 

Spolku a účastníci valné hromady Spolku, kde zprávu předsedy za roky 2008 a 2009 přečetla 

MUDr. Marie Morávková. 

 

4. Akce Klubu pro období 2010/2011: 
 

- Na návrh předsedy byl zhotovený Členský průkaz a Pamětní list Klubu se znakem Klubu 

a obrázky miniatur, které námětově souvisejí. Jako historiografický dokument je obdrží každý 

člen a na vyžádání i ti, kteří v členství již nepokračují. Bylo všemi příznivě přijato. 

 

 

- 4. předvánoční Praha (sobota 27. 11. 2010) s programem: návštěva výstavy „Královský 

sňatek – Eliška Přemyslovna a Jan Lucemburský v galerii hl. m. Prahy, dále Galerie 

Klementinum, Muzeum Karlova mostu spojenou s plavbou po Vltavě. Tradiční zakončení bylo na 

Kampě v restauraci Nostitz. Akce se zúčastnilo 34 členů a sympatizantů. 

 

- 16. Zahraniční poznávací zájezd se uskuteční letecky a busem po zemích Makedonie, 

Albánie, Černé Hory a Kosova, a to ve dnech 22. 5. – 29. 5.2011. Přihlášeno je 24 zájemců. 

 

- 5. výroční Shromáždění členů Klubu se uskuteční v termínu 23. – 25. 9. 2011. Bude 

kombinace míst, a to v pátek a sobotu Vlašim a okolí. V neděli pobyt ve Zruči nad Sázavou. 

Garanty jsou manželé Vilitovi a Nádvorníkovi.  

 

- pokud bude vůle, tak se uskuteční i páté předvánoční setkání v Praze. 

 

         zapsal: P. R. Palouš 
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PŘÍLOHA č. 8 

ROZPOČET SpVČFM NA ROK 2011 

 

 

 


